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Investigative Assignment #96-02-262

Investigative Report #1

June 25, 1996

TO: RALPH J. RAY, JR.
Chief Assistant State Attorney
FROM: Inv. Philip J. Mundy
SUBJ: Homicide Investigation of Adam Walsh

Reference to Larry Leon WALDO

ENCL: 1) Police and Court records of arrest bf Larry Leon
Waldo on June 10, 1982.

2) Macclenny State Hospital records on Larry Leon
Waldo. .

3) Statement of Patricia Ann Waldo.
4) statement of Clyde Kenneth Waldo.
*****************i*#****k*****ik**i****ii************************'

The intent of this report is to record the investigative
action taken and the resu1£s of the inquiry in regard to a Larry
Leon Waldo, white male, date of birth, July 27, 1955,

On November 2, 1983 Dets. R. Dunbar and F. Hogaﬁ of the
Hollywood Police Depaftment obtained a statement from Larry Leon
Waldo in which Waldo clsimed that on July 27, 1981 which was his
birthday he was in the company of Ottis Toole in Jackscnville,
Florida. As Waldo is questioned further in the statement he agreed
with the detectives that he is apparently misﬁaken about the date
he was with Toole and concedes to them that he was not in

Jacksonvilleruntil September, 1981,

005628




Inv.P.Mundy _ Page -2-

Dets. Hickman and‘Hoffman submitted a report on November 8,
1983 detailing their investigation of Larry Leon Waldo and his
claim that he was with Ottis Tocle on July 27, 1981, The
detectives report concluded that they believed Waldo met Toole in
1982 as opposed to 1981,

As will be shown in this report Larry Waldo was a troubled
individual who was burdened with both psychiatric and alcohol
problems. This would bring into question his ability to recount
past details with any accﬁracy as well as an inclination to be
-easily_pgrsuadeq by persons in authority. While this may not have
been the cése in this situation it was.part of the reason for -
thoroughly reviewing the investigation of Larry Waldo’'s claims even
at this late date. In reviewing Waldo's statement as well as
Detectives Hickman and Hoffman's follow up report it was not shown
conclusively where Larry Leon Waldo was on July 27, 1981. in as
much as Adam Walsh was abducted and presumed murdeped on July 27,
1981 the question of Waldo's whereabouts on that date warranted
further study.

Initially the gquestion of how and why Waldo came to the
attention of the Hollywood detectives was addressed. Also, waldo's
statement was taken at 1608 N, 27th Avenue, Hollywood and it was
not known why the interview was conducted at that location. Det.

Mark Smith gquestioned the detectives originally involved with Waldo
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but none recalled how they came upon hiﬁ specifically or why the
statement was taken at 1608 N. 27th Avenue, Det. Mark Smith,
Hollywood Police Department, was able to contact the owner of 1608
N. 27th Avenue and remembered Waldo quite simply as someone to whom
a2 room had been rented to in 1983. This fact would f£it with the
lifestyle of Larry Leon Waldo, a semi-transient type individual.

Ottié Toole confessed to the murder of Adam Walsh in October
of 1983 and it is recalled by this investigator that there was wide -
spread news coverage of this event as well as the events that
immediately ' followed ‘hié revelation. I1t. would seem safe to
éonéiude that Waldo called the authorities as a result of His’
seeing this news coverage. As will be seen later in this report
this also would fit with the behavior of Larry Leon Waldo,.

In November, 1983 Larry Waldo would have been 28 years ald.
He died on May 2, 1990 in the City of Hellywood of natural causes.

Waldo's last known address was 3220 SW 64th Terrace in
Miramar. The owner of thié property, Nancy Durando (phone 3566-
1099), was interviewed and it was learned that she had rented a
room to Larry Waldo for almost one year prior to his death. In
fact she related that Larry Waldo died at her home and she was
present at his death. She described Waldo as some what of an
alcoholic and believed if he was not retarded he was at least

intellectually impaired. Ms. Durando was aware that most if not
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all of his family was now living in or near Jasper, Alabama but she
has had no contact with them since Waldo's death. She also advised
that ﬁarry Waldo's father was deceased but that Larry did have a
living mother whose name was Gertrude. She also mehtioned the name
0of a Mr. Chuck St.John of Berry Hill Investigations who apparently
is a friend of Larry Waldo's. Ms. Durando indicated that prior to
living with her‘Larry Waldo was living with a Mr. benver Simcox of
81 SW 41st Street, Miramar, phone 966-0919 and prior to that she
believes he had been living alone in a trailer but she did not know
wthé'lbcationf

Ms.‘Durando indicated that Waido was receiving éoﬁe sortrof
éocial security benefits but she did not‘know the amount or the
actual source. She further advised that she suspected that Mr.
Waldo was receiving some sort of psychiatric care somewhere in
Hollywoed.

Ms. Durando indicated that to the beét of her knowledge Mr.
Waldo did not hold down any sort of permanent job but she often
dropped him off at 1080 NE 213th Street and believes that he did
odd jobs in that area. She stated she also believed he sometimes
frequented a location known as Sally's Bar in the.Ives Dairy Road
area.

Ms., Durando advises tha£ the family took all of his property

and so there was nothing to research from that source.
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Ms. Durando explained that she lives at this location along
with her daughter and up until his death with Larry Waldo, and
during that time she never had any problems with Larry Walde. Bhe
was informed by me that Waldo had given a statement to the police
regarding the homicide of Adam Walsh and when told that Ms. Durando
responded that there was a time where she believes the three of
them were watching the Unsalved Mystery program on television and
the Adam Walsh case was either being portrayed or discussed and out
of the blue Larry Waldo said to her that he had been arrested for
the Adam-Walsh murder. Ms. Durando and her daughter gquestioned
Larry initially about that staﬁement aﬁd-féached the &bﬁclusion
that he had not been arrested for the Adam Walsh murder and that.
this was probabkly just another wild statement that Waldo was
making. She also advised that to .the best of her recollection he
provided nce further details about the comment nor did he ever
mention the name Ottis Toole. She also offered a statement that
she would not believe that in any event because she doesn’'t feel
that Larry Waldo would bhe capable of committiné a violent crime.

Contact was made with a Mr. Charles St.John, phone 962-8460
who advised that he met Larry Waldo in 1984 or perhaps 1985 and
basically befriended him. He was aware of some of the problems
that Waldo had and from time to time and allowed him to perform
some odd jobs. Beyond that he really had no information relevant

to this investigation.
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The social security office was contacted in hopes that they
might be able to provide a mailing address for Waldo's benefit
check in July, 1981 and July, 1982. Unfortunately it was learned
that records dating back that far have been pﬁrged. It was also
learned that when an individual changes his mailing address for his
benefit check the old mailing address is immediatély purged.

With the assistance of the Attorney Genpral's Medicaid Fraud
Division a search was made via that office in the hopes bf tracking
Larry Waldo's use of Medicaid. They reported back that they were
,unable_tp-locate'any records for Larry Leon Waldo.

Various contécts at.HRS wéré donfacfed and égain no fecord was
found for Larry Leon Waldo including a check of their Child Abuse
Division, Adult Health Service Division and their Economic Services
Unit. This was a statewide check. However it should be nﬁted
that the records dating back as far as 198l were not nécessarily
complete or readily accessable.

For the record con£act was made with Hollywood Medical Center
and they advised there was no record of a Larry Leon Waldo in 1981
or 1982, Hollywood Memorial Regional Hospital did report that
Waldo was a patient for three weeks in 1979 and also in 1988 and
his medical records number was 0379220. The Broward General
Medical Center would acknowledge that they did have a record of
treating Larry Leon Waldo at their facility but not during the year

of 1981 or 19382.
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In Larry Leon Waido's statement to polic¢e he indicated that he
was somewhere near Jacksonville just off Interstate 10 when he
became distressed and sought medical assistance. It was recalled
by this investigator that Ottis Tecole had a connection with The
Church of God at 5755 Ramona Blvd. in Jacksonville in 1981.
Contact was made with Pastor Gary Wiggins of what is now the
Assembly of God church at that location. Pastor Wiggins advised
that the name Larry Leon Waldo is not familiar to him and they have
no records that might help him reffesh his memory. He also
commentgd_that transienté pass through the church each day and some
of them are given some financial assistance but this is in the form
of cash and there is no record kept. Pastor Wiggins indicated that
Ottis Toole was an exception to that and was paid by check because
he had worked there for several days. Pastor Wiggins advises that
the church is located at the major Interstate 10 exit and a large
number of transients stop there each day. Further the state
hospital is only about 20 miles east of the church's location.

There were some records wherein Larry Leon Walde listed an
address of 141 West 10th Street, Jacksonville, Fla. for 1982, In
addition in the statement that he gave to the Hollywood detectives
he indicated that he was staying at a rooming house in
Jacksonville. Between April 9 and 11 of 1996 this investigator and

Detective Mark Smith made contact with Ann Ezell of Madges Guest
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House at 1321 Laura Street and displayed the photograph of Larry
Leon Waldo which no one there including Ms. Ezell recognized. In
addition no records could be found going back to 1981 on Larry Leon
Waldo. Detectives Hickman and Hoffman already commented regarding
Betty Goodyear's records heing absent as regards to Larry Leon
Waldo but that she did know him. The 141 West 10th Street address
was visited and found to be abandoned.

Larry Leon Waldo's criminal history record indicates that he
was a single state of fender (Florida) and showed two date of
: births, ﬁuly 27, 1955 and July_27, 1956, .FBI #125929RA4, and his

' correct social security number ' and address of 14l West

10th Street, Jacksonville. Waldo was first arrested on June 10,
1982 in St.Johns County for a DWI and no driver's license. on

February 3, 1983 he was arrested by Green Grove Springs Police
Department. in Clay County €for Disorderly Intoxication and on
February 5, 1983 by Duval County Sheriff's Office for Disorderly
Intoxication.

In a continuing effort to pinpoint Waldo's whereabouts in July
of 1981 various police agencies were contacted both in Broward
County and in northeast Florida for a records search on Larry Lean
Waldo, not for arrest but for police service type calls but no

record was found.
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The exceptibn to this records search and quite significantly
was that the Hollywood Police Department had a record of what was
then known as a field interrogation stop of Larry Lecon Waldo in the
Ccity of Hollywood on August 8, 1981. Unfortunately the record only
indicates that a field interrogation stop was made and there are no
details regarding what transpired between the officer and Larry
Waldo and in fact the officers name is not even recorded. However,
it i3 still significant to know that Larry Leon Waldo is now placed
in Broward County on August 8, 1981.

' The police and court records of the June 10, 1982 arrest were
eventually oﬁfained. The reports do -not indicété -ohe way bor
ahother whether or not Larry Leon Waldo was with anyone at the time
of his arrest on June 10, 1982 at the Anastasia Park in St. Johns
County. At that time he did list the address of 141 West 10th
Street in Jacksonville and the records indicated that he was
operating a 1967 Ford, 4-door, blue, bearing a 1983 Florida tag VKM
864. A records search was requested on the Florida tag and it came
back registered to a Samuel L. Banks and Lorraine Warren of 843
Alderman Road #252, Jacksonville, Fla. 32211 on a 1976 Chevrolet 2-
door bearing a VIN# 1B0O8E6Y181046. Efforts were ﬁade to contact
the registered owners but these efforts met with failure based on
the scant information available and so it cannot be explained how

the tag VKM 864 came to be on the vehicle that was being driven by
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Larry Waldo when he was arrested. The police report and court
records contain no further information regarding the vehicle or
it's disposition. There is a possibility that the arresting
officer wrote down the wrong tag number as one letter or one digit
would invalidate any reccrds search.

Larry Waldo was not known to normally drive a motor vehicle,
And if he was driving one that day, which he obviocusly was, it very
well could have been borrowed from one of his transient friends
from the rooming house area in Jacksonville. This investigator
does not recall 'a 67 Ford 4-door blue vehigle being mentioned
anywhere in the Adam walsh investigatidn énd in paréiéuiar in
connection with Ottis Toole.

It should be menticned at this time thét later in this
investigation of Larry Waldo contact was made with his family in
Jasper, Alabama. During  that contact it was learned that Gary
Walde a twin brother of Larry's at one time owned a similar
vehicle, however, it was finally determined from speaking with Gary
that that vehicle was a 2-door car and it was wrecked prior to 1982
and had to his knowledge never left the state of Alabama.

Thé DUI and no driver's license charges according to the court
documents were mnolle prossed on June 25, 1982 and there is a
noctation on the announcement of nolle prosse "To be picked up by

HRS". Efforts were made by this investigator to try and determine
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what happened to Larry Waldo upon his release from the St. Johns
County Jail particularly in view of the notation on the court
document. Apparently the State Attorngy‘s Office became aware of
Larry Waldo's mental problems and decided not to pursue prosecution
in this case. In addition, apparently arrangements were made for
Walde to be placed into scme sort of adult facilify because there
is also a document amongst the court records indicating that was
the case. The records indicate that Mr. Waldo was fo go to a
facility at 6300 Arlington Expressway in Jacksonville and it has
vbeenﬁdeterminedrthat.that facility has changed hands three ﬁimes
aince 1981 and ﬁhére are no fecbrds‘ going back to 1981. In
addition this investigator made numerous contacts with various HRS
offices in Jacksonville and was unable to determine what happened
to Waldo after he left jail on June 25th. It had been hoped {hat
he could be tracked through at least till July, 1982 buf such 1is
not the case.

Larry Waldo had cléimed he was enroute back to south Florida
in 1980 when he went to a local hospital because his "nerves was
going bad on him". Waldo related to the police that he Was then
admitted to the state hospital (Macclenny State Hospital), and that
he remained there for several months. After his release he
eventually meets Ottis Toole and from this recollection Walde

believes he was with Toole on or about July 27, 1981,
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Detectives Hickman and Hoffman conducted an investigation into
this which is covered in their report of November 8, 1983. They
note that with assistance from the Jacksonville homicide unit they
learned that Larry Waldo was a patient at Macclenny from November
16, 1981 through June 10, 1982. Apparentiy at that time they did
not obtain the actual medical records from Macclenny. Based on the
information they had and some other circumstances enumerated in
their report they concluded that Larry Leon Waldo was not with
Ottis Toole on July 27, 1981. 1t did appear that he may have been
- and prbbably was in Jacksonville in July of 1982. However the
investigation did not really show with certainty where Waldo was .
on July 27, 1981.

With the assistance of State Attorney Investigator Joey Dobson
of the 8th Judicial Circuit a court order was obtained and the
medical records on Larry Waldo from what is now the Northeast
Florida State Hospital were obtained. In reviewing the medical
records it was noted that although he was admitted to Macclenny on
November 16, 1981 he had presented himself at the Lake City Mental
Center on November 8, 1981. His complaint at that time was 'they
have sent me here, because I have been bad with animals”. Waldo
was admitted as a schizophrenic. On May 11, 1982 Larry Waldo
failed to return to his ward in the hespital. ©On June 10, 1982

Larry Waldo was dropped from the patient rolls. So in fact Waldo
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was a patient from November 8, 1981 to May 10, 1982. The discharge
date of June 10, 1982 is reaily incorrect and in fact that is the
day he was arrested by the St. Johns County Sheriff'’s Office. The
medical records contain a great deal of information concerning his
treatment and diagnesis as well as family background and these
medical records are now a part of this case file.

With the assistance of Det. Danny Robinson of the Walker
County Sheriff's Office {phone 205-384-3471) the family of Larry
Leon Waldo was located in Jasper, Alabama. Contact was initially
made with Waldo's aunt and uncle Patricia Ann and Clyde Kenneth
" Waldo. Route '3 Box 51-E Dauvo, Alabama 35578, telephone 205-387- -
8913. Statements were eventually taken from Mr. and Mrs. Waldo and
will be commented upon further. Mr. Waldo is a retired Deerfield
Beach Police Officer.

Waldo's sister, Nadeen Millican {(DOB:7/2/53) of Route 7, Box
299, Jasper, Alabama, phone 205-221-0740 was also contacted by
telephone. In the conversation with Ms. Millican she commented
that there was a time where she had run around with Larry Waldoe and
both of them were basically rolling stones as she phrased it. To
get some insight into Waldo she advises that her brother had some
psychiatric problems, he was a habitual liar, and he saw things on
TV and would become part of it. She recalled one incident where

there had been a news report of a robbery and her brother went to
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the police station to turn himself in. The police of course
realized that he was fantasizing and he was not arrested. Ms.
Millican advised that she had no idea what her brother's sexual
preference was. In addition to that she was not aware that he had
the use of any motor vehicles and wag surprised to learn that hg
had in fact been arrested for DUI. Ms. Millican referred me to her
aunt and uncle for further details regarding Larry Waldo. It was
also learned from the Waldo's that Larry's mother_is still living.
under the name of Gertrude Odom and she previously had been married
under the name of Gertrude VanZant and to the best of their
knbwledge éhe was now living in Crystal River, phone-9044563—5635l
Mr; and Mrs. Waldo indicated that they felt that Gertrude may
herself have some mental problems and they have had no contact with
her in several years. It was also learned that there are fqur
brothers, one of whom is a twin, Gary, and two sisters.

A statement was taken from Patricia Waldo who is Larry's aunt
by marriage to Kenneth Waldo. The Waldo's have been living in the
Jasper Alabama area since 1978. Kenneth and Patricia Waldo
indicated that Larry would visit there often and he would hitchhike
up from South Florida. In conversations with him he indicated that
there were several places along the way where he knew where to stop
to obtain food and shelter. 80 he apparently traveled the same

route basically all the time. They couldn't recall with any
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certainty if Larry had been there in December of 1980 and January
of 1981 but very possible that he was.

Patricia Waldo's statement reflects that she did see Larry
Waldo in the City of Hollywood in August of 1981 at Waldo's
grandmothers Pearl Zadie Waldo's home. Pearl is now deceased. Mr.
and Mrs., Waldo were there to gather up the furniture and belongings
of Pearl Zadie Waldo to take her back to Alabama to live with them.
Pearl Waldo was apparently in poor health and had‘just spent some
time in the hospital. Patricia and Kenneth Waldo recall Larry
- Waldo assisting them in moving Waldo's‘grandmother. and while they
do nét recall the exact date they ao kndw.if waﬁ inlAuduSt, 1981
and it will be recalled that the Hollywood Police Department had a
field interrogation report on Larry on Auguét 8, 198l.

The Waldo's indicated that they were left with the impression
that Larry Waldo had been staying with his 'grandmother and
sometimes with a woman named Jody but they did not know her name or
address only that she operated a fruit stand somewhere on 441. The
Waldo's commented that Larry Waldo was not very good on his
recollection of dates.  However, had he been away in July, 1981
they are certain that his grandmother would have mentioned it to
them as that was her habit. |

During the .preparation of this report a phone call waé

received from the Walde's indicating that they had continued to
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think about where Larry Waldo was on July 27, 1981 and it finally
came to them that they remembered telephoning Pearl Waldo on that
day and that she had mentioned that she had made Larry Waldo a
banana cake and so they are now certain that Larry Waldo on July
27, 1981 spent that birthday with his grandmother Pearl in the City
of Hollywood.

2 supplemental statement will be taken via telephone from
Patricia and Kenneth Walde at a later time and submitted under
seperate cdver.

_"Just—for the record the Waldo's were not aware that Larry had
been a patient at Qacclénny Hbséitai nor did they know about the
June, 1982 arrest for DUI.

Mr. and Mrs. Waldo also mentioned that they seem to recall
with fair ce;tainty that Larry Waldo spent the Christmas of l98§ in
Jasper. Andrso it would appear that Larry Waldo very iikely had
been in Alabama in December of 1980 aﬁd Januéry of 1981 and he may
have in fact had been eﬁroute back to Alabama in November of 1981
when he became a voluntary patient at Macclenny State Hospital and
thus missed spending the holidays in Alabama in December of 1981,
They then recalled that he was there in 1982 which would fit into

this pattern.
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None of the Waldo family recall Larry ever mentioning the name
of Ottis Toole or Adam Walsh. 2 photograph of Ottis Toole was
shown to them and no one recognized Ottis Toecle as anyone they have
ever seen.

The Waldo's mentioned that Larry would often give out his
address in Hollywood and they would not be surprised if he had_
given it toc someone like Ottis Tocle. If Larry Waldo hitchhiked
back and forth from South Florida to Jasper, Alabama from 1978 up
until the time of his death in 1990 it is anybody's guess as to
whethe; or not he had ever run into Ottis Toole prior to 1982.

Kennéth' and Patricia Waldo never knew Larry Waldo to be.
violent or to harm anyone and as far as they know he never had any
problems with children.

They commented that if Larry had given a statement to the
police regarding Ottis Toole and the Adam Walsh homicide they would
not be at all surprised if he later told Nancy Durando that he had
heen arrested for that crime. In Larry's mind he may have
construed the statement to be an arrest.

They commented that Larry Waldo's accuracy and his credibility
should élways be held in question.

A brief statement was also taken from Clyde Kenneth Waldo and
he basically agrees with the information provided by his wife

Patricia.
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This report has been detailed so that any future reader
inquiring of Larry Leon Walde will have a record of what has been
done in regards to his connection with this case. " Based on the
investigation of Larry Leon Waldo at this time it is believed that
he was in fact in Hollywood on July 27, 1981 with his grandmother
Pearl Waldo. It does not appear that he had the ability to be
connected with the abduction and murder of Adam Walsh. It would
seem that Larry Waldo did in fact know Ottis Toole but in all.
probability did not make his acquaintance until the summer of 1982,

A copy- of this repokt, capies of statemgnts of Patricia and
Kénﬁéth Wwaldo, the medical records and the court and police reE6fd5f
from 8t. Johns County will be forwarded to Det. Mark Smith of the
Hollywood Police Department for their files.

~.

INV. PHIWAP J. MONDY
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o BOOKING REPORT
PLEASE PRINT OR TYPE .
CAL FION ‘Office of Sherff . DATE DAY | JAIL NUMBER
. St. Johns County, Florida 6§-10=82 Thuri 82-0852
LAST NAME FIRST NAME MIODDLE NAME ALIASES OR NICKNAMES CR NUMBER
Waldo Larry Leon Tex
ADORESS PLACE OF BIRTH City - State - County
141 W, 10th St. Hollywood, Fla
CITY/STATE How iong In DRIVER'S LICENSE NUMEBER STATE
Jackso nville, Fla. St.Jonns €. og| T.D.# WU30-532-55-267 Fla.
TI}ME BOOKED ARRESTING AGENCY vLOCAL PRIOR ARRESTS GATE OF BIRTH AGE
1505 SJSOE‘YESD no (XK 07 27 55 28
SEX | RACE | HGT. WGT. EYES HAIR BUILD COMPLEXION MARITAL STATUS
MIW 509 130 PBLU BRN SLN RUDDY Single
DISTINGUISHING MARKS (TATTOOS, ETC.) ] S_DCIAL SECURITY NUMBER ATTORNEY

Scars-Back and stomach

NEXT RELATIVE AND ADDRESS

Bertradeiialdo Jagper, Alabama

QOCCUPATION EMPLOYER EMPLOYER ADRDRESS

Unemployed N/A N/A

EDUCATION HEALTH INSURANCE BOOKING OFFICER RELIGION NCIC/FCIC—HITS, WANTS, HOLD:
9 years Medicare uff Baptist

FINGERPRINTING OFFICER SEARCHING OFFtCER DATE EXP. SENTENCE
Ruff Ruff

OWI CHEM,TEST | OPERATOR TIME COURT: -

REFUSED a% AT Ruff. TTT 1310 COUNTY ﬁ circurT [ Feperal [J otHer [}

WHERE ARRESTED : LOCATION OF VEHICLE
Anastasia State Pank LATLE:

ARRESTING OFFICER Div. TRANSPORTING CFFICER
A. L Nelson Patrol .H. Newmans

STATUTE NO. | WARRANT NO. OFFENSE CHARGED BOND
322.03 No Valid Drivers License $186.00
316.193 Driving under the Influence of alcoholilc $3560.00

Reverages

MEDICAL SCREENING
1. B&T’Vcﬂava any medicai probtems? 1If yes, what?

YES

. Have your skin and syas been ysllow?

YES | NO

. -
—

2. Do you have any sores anywhare on your body? -

. Offlcer's opinlon of inmate’s condition/behavior.

3. Ars you on any medication?

>

Mf_”“-\n l 49\-5- (\

4. Are you allergle to any medication? /N

Have you sver been traated for mantal [finess? if yves, when,

Pracics il in "’%h

wnare.’M dce '

1971

SQL. 1S,
5, Do you have any cuts or hrulsss on ~

N -
10. Is h@rowsy. aInrt.{cooncratIE,J.ln'coooerative?

6. Do you have any artiticlal arms, 1ags, ayes?

\/

11. Rulas and Regulations, Personal Hygiene Kit recalved?

ra

Slgnature of person booked

© HOW PRISONER RELEASED
CASH 3 sureTy [ siGNATURE sono ]

X;/i_nl— /(1/4 /C{f“l '/ L

RELEASING OFFICER

ATE

—H

TIME

Suadard Friasing & Office Suppiz, fnt.

WHITE - Jalt, YELLOW - Otfice, PINK - Clark, BLUE = Defendant

FORM P-002 REV. 1./79
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S
. | 20645
SHERIFF'S OFFICE, ST. JOHNS COUNTY, FLORIDA — CASE NO.__ 8270852
/£
Full Name___Waldo Larry Leon Charge  No Valid D/L CT82-1569
{Last) (First) {Middle) « Driving under the influence of
Alias Tex alcohnlic beverages CT82-1568
Address_ 141l W, 10th St. Jacksonville Florida Age28
{Street No.} (City) {State)
D.O.B 7-27-55 Sex M Race W Hg‘f 5'9 ng 130 Hair Brn Eyeq Blu
Warrant fronl_f_'___. . Arrested by_A.Nelson Patrol Date 6-10-82
.~ 50,00 : .

Amt. of Bondap s 350,00 Posted Class Bond No

Return date Court___County Dispositioni_ﬂamummnﬁﬂ.é_mu__
@nnm {p-2% -%9 Date

Remarks lst app 6-11-82 Pub Def app bondset,

Do of (1P 4 -2%-%
7
Bongd Est Amt. $

. Fine Paid Amount $ Receipt No .

Jailed i — : . Report No —_Date

Standard Printing & Offica Supar
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IN THE COUNTY COURT SEVENTH JUDICLAL CIRCUIT
IN AND FOR 8T. JOHNS COUNTY, FLORIDA

STATE OF FLORIDA
vs.

LARRY LEON WALDO

ANNOUNCEMENT OF NOLLE PROSSEQUI

5065

Case No. CT 82-1568

———— et

b R WL

The

Assiatant State Attorancy hereby enters a Nolle

above sty'ed casa’:

DATED this 25 day of

Seate of Alorids, by s&nd through the undersigned

June 82

Prossequi 1

19

to he picked up hyv HRS
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“STATE OF FLORIDA, Ht__ A5 " #7 ) JUDIGIAL CIRCUIT.
we_ /30 )M&OUNTY, FLORIDA.

(Hair_ tac A )

{Eyes )} Zone No. _/ bﬁ

Name: L4 Do L Bt A&on) (Sex_ A3 L .} Clerk #
- e e Race MMV T ) sa 4

Alias:_ /00 ( L1234560 oOffense Rpt. #44 4L 2057

(Complexﬁ{.{_{)j}#_ ) .

Home ada: /[ ¢/ so™ JAx. L (Age___ 22 lo ) arest # g2 O8 5

] wos Z-A% -5 ucrcooe_ __ _____
Wark Add:. Un@mp/aled (POBMEM‘D_ELL Count_L_of__} . coums
. (SearsbARE . Geng, i Dack.

Occupatior@&@_@ﬁgﬁq R oY 2 ol

M ARREST REPORT [ COMPLAINT AFFIDAVIT

L iname: Aueigrer £ ez Szl iadd: SANYo N . / h;i@’%
do swear just and rgasonable cause exis:%o beilgve that on the_sr¢2_ day of _ Tyt o . 195;5‘
the defendant, at (GSTHE  Tr, MR a0 within said county, violated F. S. or ardinance
IR .03 (Charge) 200 1/BVat ) i) ic eaesein that the defendant did then and there {narrative):
Daling A RowDOAe. TRIveES licaxse Checke v Asodsrssii
Sk F. Rﬁm.‘ﬁ‘ DeFerdestb Lo Lol ~cs Showy A vl
DRverS Ketrnse  (Sr ofy . IDenAt T fdieon OAED  uias
Peesesded ns TN ) A as aces wad ter Moo |0 Eligomcs
£ AL C_<L+x4~..;? ey Jo A igd Pt oS

,

VS,

T { Freporis [, are atiac anc incohorated by relargace)

and [ swear the foilowing are witness to some or ail elements of this violation:

i fod. Adeo Marvs Aol

: 23S O 183 304/
{2 / ! !
(3) . / i L. -
(4 i / . / '
Mame T Address Phane N . Etamants

and I further state defendant (check and complete only applicable statements):
{1 Arrested for violation bylﬁ,{_{dfeﬁf" LS A o # : fol o on /-85

st /<] a,m.@ Arrested at A1) 3 ST g m A SEFE Kan }O . bond of §

set, [} not made, { ) made by
{ )} Notarrested; { } Notice to Appear issued; ( ) Summons or { ) Warrant requested,
{ )} Is juvenile; parents iname; fadd;
[} is juvenite: disposition: Li2348/

c',"”g"(i)' E\_ e } . Florida, amlC)g:dayE!“‘@ ‘ 13%%

Mhstery Fublic {Seal) COMPLAINANT

JUDICIAL DETERMINATIONS

FIRST APPEARANCE on date: Cﬂ’_ /f.—— 8/ —L_'_ nme:__‘L /O { K’, 3 /?\ 'm.
Defendant (lj‘):ag%f rights, (Li-+fnished copy of compiaint, !

o
QQ\_
i)

Detendant | uested and was appeinted Public Detender after being found indigent.
Detendant ( ) not indigent, has or wil retain as counsel,
Defendant's bond reviewed and set at § AR
LEEAN
PROBABLE CAUSE on date: (o — H-&L time : /0 23 B
The Court examined (L_Psw/orn complaint, { } affidavit, ( ) Sworn deposition, { ) live testimony and finds:

(~—5ufficient probable cause o hold defendant.

{ ) Probable cause undetermined: {( )} 96 nours; { ) 72 hours. .

{ ) insufficient probable cause, defendant discharged on recognizance to answer subsequent charges by indictment or
information.

{ ) Qther

\I\L}\/\“@ Qo NS

COUNTY JUDGE (First Appasrance) v SCOUNTY JUCGE (Probabis Grure) .

o g g 11

QRDER FROM TIP TOP PRINTING CO.—8ox 1550-—Daytona Beach. Florda 32015
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EMERGENCY SHELTER
ADULT PROTECTIVE SERVICES

L'-egrfw Loal\de R s -

Client's Name Age N Social Security Number -
=35 -8k

" Date Placed
Reason for Placement: Court (rder ( ) Other (X )

Specify Eﬁ o\v"_c.\\v& Sexuner (g\tu_p_ m.z/\:\*

Placement: ACLF (% ) FCA ¢ ) Other

Specify
Provider Name “\ g . ‘O&u..\ F?\ 2 c QLS (\ :
Address (2300 ﬂc\\“g\'on il(b\baa)wn_\,\ AN c,\( sonotle

Street  \ = City

Telephone Number 7 s - (é‘ (.DO O

ACLF Tax Identification Number C Qkk \(Q-j OQC\CI - TR

LAAP

OR Foster Sponsor Soclal Security Number

Rate of Payment

Sigﬁgture of Social Worker %\\A\u D - (%&WQRAS‘F
= :

Network OL\ Unit 3 \ (.0

Program 0ffice Approval
' Signature Title

# as o= 5_/9
Foy.255-1226

2/10/78

005659
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IN THE CIRCUIT COURT OF FLORIDA, EIGHTHE JU CIAL CIRCUIT,
IN AND FOR BRADFORD COUNTY, FLORIDA.

SUBPOENA DUCES TECUM

STATE OF FLORIDA,
Plaintiff,
CASE NO.: S. A. INVESTIGATION

vs.

S, A. INVESTIGATION
Defendant.

IN THE NAME OF THIS STATE OF FLORIDA, TC ALL AND SINGULAR THE SHERIFFS OF
SATID STATE:

You are hereby commanded to subpoena CUSTODIAN OF RECORDS, NORTHEAST

FLORIDA STATE HOSPITAL, MACCLENNY, FLORIDA, if found in your County, to be

and appear before JQEY B. DOBSON, STATE ATTORNEY'S OFFICE INVESTIGATOR, at

STATE ATTORNEY’'S OFFICE, ROGM 237, BRADFORD COUNTY COURTHOUSE, STARKE,

FLORIDA, INSTANTER to testify and the truth to speak in behalf of the. State
of Florida in a certain matter before said Court pending and undetermined,
wherein State of Flori&a is Plaintiff. _

 and the sald CUSTODIAN QF RECORDS is hereby commanded to brlng into
the Court w1th HIM/HER the following descrlbed records, to-wit:

ANY AND ALL MEDICAL RECORDS INCLUDING ADMISSION AND DISCHARGE
DATES FOR LARRY LEON WALDO, W/M, DOB: 7/27/55, 88N

NOTE: IN LIEU OF APPEARANCE, RECORDS MAY BE MAILED TO STATE
ATTORNEY’S OFFICE, P. O. BOX 779, STARKE, FLORIDA, 32081, PRIOR
TO DATE OF APPEARANCE.

and this you shall in wise omit.

Dated this day of May, 1996.

- £

Elzie S. ircuit Judge =

Original Praecipe | Witness Copy Copy
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Statement
PATRICIA ANN WALDO

June 14, 19986
Inv. Philip Mundy
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Inv. P. Mundy

THE FOLLOWING IS GOING TO BE A STATEMENT OF PATRICIA ANN, A-N-N,
WALDO, W~A-L-D-0, WHITE FEMALE, DATE OF BIRTH JANUARY 3, 1942 AS
GIVEN TO STATE ATTORNEY INVESTIGATOR PHILIP J. MUNDY OF THE BRCWARD
COUNTY STATE ATTORNEY'S OFFICE. THE STATEMENT IS BEING TAKEN ON
FRIDAY, JUNE 14, 1996 AND WE ARE AT THE RESIDENCE OF MRS. WALDO
WHICH IS AT ROUTE 3, BOX 51-E, NAUVOO, ALABAMA 35578. THIS 1S
GOING TC BE A STATEMENT IN REGARD TO THE HOLLYWOOD POLICE
DEPARTMENT CASE NO. 81-56073 AND STATE ATTORNEY INVESTIGATION NO.
96-2-262.

THE FOLLOWING NOTATIONS WILL DISTINGUISH SPEAKERS:

PM: PHILIP MUNDY
PW: PATRICIA WALDO

PM: As an investigator with the State Attorney's Office and
a police officer I have the authority to take your statement under
oath, so I need you to raise your right hand, and do you solemnly
" swear and affirm that -the statement that you are about to give wlll
. pe the truth, the whole truth so help you god? -
PW: So help me god.

PM: For the record please state your full name and date of
birth?

PW: Patricia Ann Waldo, January 3, 1942.

PM: And the address that I just recited is correct?

PW: It is correct.

PM: Could you state your home phone number for me?

PW: Area code 205 387-8913.

PM: You are married to Mr. Kenneth Waldo correct?

PW: Correct.

PM: Are you related to an individual Larry Leon Waldo? -

PW: Yes,

005664



Statement/PATRICIA ANN WALDO Page -2-
June 14, 1896

PM: And what is your relationship with him or he is deceased
so what was your relationship?

PW: I was his aunt by marriage.

_ PM: I contacted you sometime ago because of the fact that the
Hollywood Police Department and our office is investigating the
murder of Adam Walsh which happened in 1981 and in connection with
that investigation included in the case file was a statement from
Larry Leon Waldo to the Hollywood Police, Do you remember me
getting in touch with you and explaining that?

FW: Yes I do,

PM: Basically the statement is that Larry Leon Waldo in his
statement to the police in 1983 indicated that he knew an
individual Ottis Toole and that in fact Ottis Toole and Larry Leon
Waldo were together on July 27, 1981 in the City of Jacksonville
_and that Larry Leon Waldo told the police that he remembered it
- because he was celebrating his birthday which happens to be July
27th. Again I explained all that to' you over the telephone
corract?

PW: Correct.
PM: BAnd I then asked you to consult with your family and see

if you can come up with anything to give me an account cf Larry
Leon Waldo's whereabouts specifically July 27, 1881, correct?

PW: Correct.

PM: Now today when I c¢ame here and we are reciting all this
just to set the record straight, today when I came here we sat down
for a couple of hours and went over Larry's background and family

and some of his problems which are psychiatrie in nature and we
were trying to refresh our memories about where he was correct?

PW: Correct.

PM: I personally haven't tried to influence your recollection
have I7?

005665



Statement/PATRICIA ANN WALDO Page -3-
June 14, 1998

PW: No.

PM: Other than pointing out some of the things we were able
to document?

PW: Right.

PM: Getting down to it then, and again just for a matter of
record, Larry Leon Waldo he has a twin brother correct?

PW: Correct.

PM: What is his name?

PW: Gary Lee Waldo.

PM: And where does Gary reside today?

,PW:‘ In Jasper, Alabama. _

"PM: Dé You kﬁow—hié address off hénd?;‘ff.hof'we will. get it.
PW: No I have his phone number but not

PM: What is his phone number?

PWw: (205) 387-1452.

PM: Ok that is his brother, and again for the record Gary's
mother's name? .

PW: Gertrude Waldo.

PM: Does she alsc use the name VanZant, Z-A—N~T?
PW: Yes, that was her second husbhand's last name.
PM: And we know where she is living today?

PW: She is living in North Florida. Her last name now is
Odom.

PM: And then there was also a grandmother correct?

005666



Statement/PATRICIA ANN WALDO Page =-4-
June 14, 1996

PW: Correct.

PM: and her name?

PW: Pearl Zadie Waldo.

PM: How do you spell that middle name?

PW: Z~A-D-I-E.

PM: Now she is deceased?

PW: Right.

PM: We are going to be talking about those people, that is-
why I wanted to get them right from the beginning in the statement.
How long have you been living in Jasper, Alabama or well it's not
really Jasper but ocutside Jasper?

-'PW: September 11, 1978.

PM: And since you have been livind here, has Larry Waldo
visited you often?

PW: Yes. Fairly often.
PM: 2nd how would he normally come here to you?
PW: BHBitchhike.

PM: Did you ever know him to come here by car by his own car
or a car of someocne else?

PW: Never.

PM: Can you recall whether or not Larry Leon Waldo visited
your family up here in Alabama in December of 1980 and perhaps into
January of 19817

PW: Very possible.

PM: But vou really can't say for certain?

PW: "Not for certain.
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Statement/PATRICIA ANN WALDO . Page -5~
June 14, 1996

"PM: Going into the year of 1981, do you have a recollection
of when you saw Larry Waldo at anytime during that year?

P¥W: In August of '8Il.

PM: What was the circumstances and where?

PW: In Hollywood, Florida, do you need the address?

PM: If ycu remember it.

PW: At 6360 Johnson Stréet, Hollywood and it was at the home
of Pearl Zadie Waldo and we had gone down there to move her back up
here.

PM: Do you rememﬁer the date?

PW: Not the exact date.

PM: Approximately?

PW: 1t was around the middle of August toward the end of
August. '

PM: And when you saw we, who was with you?
PW: My husband Ken and my daughter Sharon.
CPM: Is Sharon's last name Waldo?

PW: Yes.

PM: - When yvou went to Hollywood in Bugust of '"81, do you
remember seeing Larry?

PW: Yes I do. .

PM: And how long did you stay there?

PW: We were there at least a week possibly a few days over.
PM: Did anything come to your attention that would indicate

to you where Larry was prior teo your arrival? By then I mean where
he might have been living or sleeping or whatever.

- 005668
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Statement/PATRICIA ANN WALDO ' " Page -6-
June 14, 1996

PW: He had been living with a person by the name of Jody.
She had a fruit stand on 441 highway, down arcund Pembroke Road
somewhere.

PM: Had you ever met this Jody?

PW: No,. I have never seen her.

PM: Haw do you know he was living with her?

PW: He told me he was.

PM: Apparently you must have had conversation with Larry
where he related who he was living with?

PW Yea.

PM: Do you remember if he indicated to you how long he had
been staying with this:Jody person?

— PW: Not the leﬁgth of time that he had been there. Before
that he had been staying with Mrs. Waldo so I don't know exactly
how long he had been there.

PM: When you say Mrs. Waldo, do you mean Pearl?

PW: Pearl, vea.

PM: So he is staying with Jody when you arrive down here in
mid August, do you when he had been staying with Pearl prior to
that?

PW: DNot exacts dates.

PM: A month?

PW: A month probabhly yes.

PM: I am just trying to get an idea how long he had been
staying with Jody then. Would he have been staying with Jody only -
a month?

PW: I don't know that for sure. He would stay with Jody for

awhile and then he would go back and stay with Ms. Waldo for awhile
and then go back to the other cne.
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Statement/PATRICIA ANN WALDO Page -7-
June 14, 1996

PM: Back and forth between this Jody person and his
grandmother?

PW: Right.

PM: His birthday, is July 27th. When you were down there in
August of 1981 did any conversation with anybody come up regarding
his birthday?

PW: No.

PM: Did you ever since then get any information to indicate
where he might -have been on his birthday in July of '817

PW: No.

PM: Now you are not sure of the date that you moved Pearl
Waldo, however when we discussed this before this statement you
mentloned somethlng about she had been in the hospital r:J.ght‘7

BW: . nght

PM: Just go over that again with me, how that figured inte
your recollection of when she moved?

PW: We got a phone call that she was sick and she needed
medical treatment and so we went down there to get her into the
hospital and they kept her for a few days and after she was
released we loaded her furniture up and moved her back up here so
that we could take care of her.

PM: So if I were to cobtain her medical records for August of
81 I could put your date of the move as right after that?

PW: Right.

PM: If Larry Walde had told the police in 1983 that he was in
Jacksonville on July 27, 1981 do you have any idea of anyway to
verify that or to show that this is incorrect?

PW: I would have my doubts that it would be correct.

PM: And why would that be?
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PW: He was not good on dates.

PM: If he was, if I wculd tell vou he was in Hollywood on
August 8, 1981 would you find it possible that he could have been
in Jacksonville on July 27, 19817

PW: I don’'t think sa. 7

PM: And why would you not think so?

PW: If he had been away for awhile and c¢ame back his
grandmother would have been happy about it and she would have been
saying "oh Larry is back". But she didn't do that. I got the

impressicon that Larry had been around for awhile.

PM: You mean when you were down there to move her you got
that impression? .

PW: Yes.
PM: From what conversation with Pearl wWaldo?
PW: Right.

PM: Pearl Waldo was in the hospital, how long had she been in
the hospital?

PW: Just a few days. That particular time.
PM: So she wasn't in the hospital on July 27th right?
PW: No.

PM: Do vou know if it was a matter of custom for Larry to
visit her on his birthday?

PW: Yes.

PM: You don't remember her making any mention of him visiting
on his birthday in 1981 do you?

PW: No she didn't make a big deal out of it.
PM: I mean not a big deal or little deal, do you remember any
comment at all like I gave Larry something for his birthday or

anything that would indicate that she knew where he was on July
27th, 15817

005671



Statement/PATRICIA ANN WALDOC Page -6-
June 14, 1%9¢6

PW: No.

PM: DPid vou know prior to my telling you, that Larry had been
admitted to the which was then the MacClenny State Hospital in
MacClenny, Florida in November of 19817

PW: Neo.

PM: Larry indicated to the police that he had visited family
in Alabama for the holidays and then was travelling apparently back
to south Florida when he admitted himself to the hospital .for
psychiatric evaluation and was in fact admitted in November, 1381.
He remained in MacClenny until May of 1982 when he apparently
walked off the premises. Do you have any independent knowledge
other than what we discussed or what I have told you about what
Larry's whereabouts were from May of 1982 when he was released from
the hospital until say July of 1982, specifically July 27, 198827

PW: No.

PM: You wouldn't know whether or not he coﬁld have been in
Jacksonville right?

PW: No.

PM: ©Now I have also discussed with you the fact that Larry
was arrested by the St.Johns County Sheriff's Department in June of
1982 one month after he is released from the hospital and he was
arrested for DUL, Driving Under the Iinfluence and according to the
pclice reports the vehicle he was in was a 1967 Ford 4-door blue
vehicle, does that information do anything at all for you? Does it
have any significance?

PW: No. At one time his brother Gary -
PM: That would be Gary Waldo?

PW:  Gary Lee

PM: His twin brother?

PW: Yes, had a Ford LTD and it was blue. It was an older
model car.
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PM: Do you have any recollection of approximately what years
he had that car, I don't care what year car it was but do you have
a recollection when he owned that car?

PW: It was in the '80's.

PM: Early '80's or I'm concerned obviocusly around '81, '82.
Actually '82 when Larry was arrested.

PW: I'm not real sure on the years,

PM: But it was a blue Ford?

PW: & dark blue LTD.

PM: 4 door?

PW: 4 door.

PM: Do you know what kind of tags it should have had on it?
PW:  It should have had Alabama tagé on it.

PM: In 1982 where was Gary living? |

PW: Exactly? He was in this area, but I don't know where
exactly where he was living at.

PM: Has he.ever lived in the Jacksonville area®
PW: Yes I do remember too, he was sitting with a man here in
Jasper that was disabled and he was there to help him to the

bathroom, he was a wheelchair patient and Gary sat with him.

PM: TIs there any possibility that you know Gary would lend
Larry his car?

PW: Gary is about the only person I know of that would lend
his car to Larry. ' :

PM: We don't know if he d4id or not?

PW: No. I have never Kknown of Larry driving that much you
know:
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PM: Did by any chance Larry ever tell you that he had been
arrested?

PW: No.

PM: Never told you he was in jail?

PW: No.

PM: aAnd never told you he was in McClenny Hospital?

PW: ©No.

PM: If you moved Pearl in August of 1981 and Larry is
admitted to a hospital which is just outside Jacksonville in-
November of 1981 do you have any idea how you could put Larry up in
that area at that time?

PW: Comlng to see. his grandmother.

< PM: When Wwas hlS grandmother’'s blrthday, is there any date.
that might be significant?

PW: Her birthday was April 17th.

PM: Would Larry have called to say he was coming?
PW: Sometimes.

PM: You don't recall getting a call?

PH: I have gotten calls where he was going to come.
PM: I mean during that-time to.say he was coming?
PW: I couldn’'t say the exact day and time.

PM: But that is a possible reason?

PW: It is very possible.

PM: And when Larry travelled how did he normally get from
place to place long distances?
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PW: Hitchhiking.

PM: Obviously he didn't spend Christmas holidays with your
family in 1981 because he was in the hospital we agree on that?

PW: Right.

PM: Going into 1982 as I said before he was arrested in June
of 1982 and he was released from jail in June of 1982, in 1982
after June do vou have any recollection of seeing or talking to
Larry?

PW: Anytime after '827

PM: ©Of June of '82, because just to recap he was in the
hospital from November 1981 to May of 1982 and then the next thing
we know that we can document is that in June of 1982 he was
arrested and was released I believe on June 25, 1982 so what I am

asking is after that date do you have any recollection of the next
- time you see or hear' from Larry?

'PW:' I have seen him since then yes,

PM: Let me try to be a little more specific. Eetween June
'82 and December '82 during those six or seven months in there do
you remember seeing or hearing from him?

PW: I think he was here for Christmas.

PM: In '827

BW: In '82.

PM: In July of 1982 is again when his birthday is, do you
have any idea where he was then?

PW: Not for sure.

PM: Was Pearl Waldo was she still living then in July of
19827

PW:  Yes she was.

PM: Was Larry very close with her?
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PW: Pretty close.

PM: Would he have called perhaps?

PW: Yes.

PM: Do you recall him speaking to her?
PW: On his birthday? ©Not for sure no.
PM: He wouldn't write her would he?

FW: Oh yes, he would write her letters and he called, he
always called collect.

PM: The letters you mentioned, you no longer have any of
those I assume right?

PW: No our house burned.

" PM: So from:July; '82 to Debemberh-1982 you can't recall
specifically if you saw or heard from him correct?

PW: Correct.

PM: Do you think he spent the holidays in December of 1982
here?

PW: It was '82, it had to be '82.
PM: He did? |

PW: Because his mother, his grandmother passed away in
September of 1983, it had to be '82.

PM: So he did spend the holidays in '827
PW: '82.

PM: And then when he left do you know when he left, was it
soon after the holidays, soon after Christmas or New Years?

PW: Yea a couple of weeks after.
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PM: As far as you know he went back to South Florida?
PW: Right.

PM: Did Larry ever mention to you that he knew an individual
named Ottis Toole? :

PW: No.

PM: ©Did Larry ever mention to you that there came a time when
he notified the Hollywood Police that he had information concerning
Ottis Toole and Ottis' possible connection with the murder of Adam
Walsh?

PW: No.

PM: Larry has never mentioned the name Adam Walsh to you at
all has he?

PW: 'No.

PM: Has Larry in his trips back and forth uﬁ here to Alabama,
has he ever brought anybody with him?

PW: No not that I know of.

PM: In fact I showed you some photographs including one- of
Ottis Toole, you didn't recognize him right?

PW: No.

PM: Do you if ﬁarry Waldo what his sexﬁal preference was if
any? .

PW: No.

PM: Do you know if he was homosexual?

PW: No.

PM: Or bisexual?

PW: No.
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PM: Do you know if Larry living in Hellywood, would he have
occasion to tell people where he lived and that they could come see
him? Would that be something he would do?

. PW: If he had an address at the time, yea he would invite
people over,.

PM: He would?

PH: Yes.

PM: When he was living with Pearl Waldo, did you ever get any
information in any form that Larry had people visit him? Do you
understand what I am asking?

PW: No I don't.

PM: 1In other words if he is renting not renting but if his
grandmother is letting him stay there, did she ever mention that
Larry had friends come over or somebody came and visited Larry or
did she ever mention that somebody came by leooking for Larry?

PW: He had pecple come visit yea.

PM: So that wouldn't be unusual?

PW: No.

PM: Now Larry travelled apparently a lot back and forth to
Seouth Florida to Alabama?

PW: Yes.

PM: Knowing Larry as you seem to know him, would you find it
unusual if he had met someone and gave out his address and told
them tc come by and see him sometime?

PW: No I wouldn't find it unusual at all.

PM: When you went down to move Pearl Waldo in August of 1981
and you saw Larry, did you notice anything unusual about Larry's

behavior at that time?

PW: WNo.
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PM: You know from our discussion that we are investigating
the death of Adam Walsh, a six year old boy?

PW: Yes.

PM: And I think you are familiar with some of the
circumstances, like he was abducted, partial remains were later
found? ‘

PW: Yes.

PM: Have you ever known Larry Waldo to harm anybody?

PW: Never.

PM: Have you ever known Larry Waldo to become violent?

PH: No.

PM: ‘Have you ever known Larry Waldo -to get angry or get
'phy31cally abusive with children? S

PW: No.
PM: When we were talking about your going down to move Pearl
Waldo up here, do you recall the address she was living at at that

time?

PW: Yes. 6316 Johnson Street, Hollywood, Florida and I think
the zip is 33024.

PM: Larry Waldo told the police in 1%83 and whether he 1is
correct or not on his dates, that he had visited his family in
Alabama and was enroute back home and stopped and spent sometime in
Jacksonville, Florida and rented a room and apparently stayed there
a while, do you know anything about that?

PW: Neo.

PM: Larry never told you he had stayed in Jacksonville?

PW: No.

PM: And Larry was getting social security checks right?
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PW: Yes.

PM: Since he changed his residence so often, do you know how
he was able to keep getting his checks sent to him?

 PW: He would call them and tell them to send it to another
address. : '

PM: When Larry was travelling back and forth from South
Florida to Alabama, I know you explained he was hitchhiking, did he
ever in his travels back and forth sit down and relate where he
stopped and where he slept or how he got money along the way?

PW: Yes.

PM: And what did he tell you?

PW: He would stop at different churches along the way, they
would give him money, food and some would buy him new clothes for
- him. Mostly at churches, YMCA he would stop there

‘PM:  How about Salvation Army?

PW: Yes. he did.

PM: Did he ever mention any particular churches by name?

"PW: No, there was a Catholic church down around Doven,
Alabama where he particularly liked to stop at, but I don't know

the name of it.

PM: Besides social security do vyou know 1if Larry was
receiving any other benefits that we might be able to trace?

PW: No not in less it would be medicaid.

PM: ©Do you have any kind of papers left that belong to Larry
Waldo or have information about Larry Waldo?

PW: Not anymore.
PM: Now Larry got arrested for DUI but he didn't have a

driver's license, from your personal knowledge do you know 1if he
was perfectly capable of driving a car?
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PW: I never knew of him driving a car.

PM: So this came as a surprise to you that he was arrested
for that?

PW: To my knowledge he never had a driver's license.

PM: Do you remember if Larry Waldo ever mentioned the name
Betty CGoodyear?

PW: No.
PM: No he never mentioned it?
PW: Never mentioned it.

PM: Does the address 141 West 10th Street, Jacksonville,
Florida mean anything tec you?

PW:; MNo it doesn't.

PM: In Florida in Hollywood, do you know if he had any
particularly close friend or anybody I could go try teo find and
like shed some light on Larry's whereabouts in July of 1981, more
specifically than we have today?

PW: There was a Suzie where he worked at a bar, he washed
dishes in a bar.

PM: Do you remember the name of the bar?

PW: No I don't.

PM: Dp you remember where it was located?
PW: It was on 441 highway south.

PM: What kind of jobs did he usually do?

PW: wWell he would do about anything to make a little extra
money. Mow yards, know whatever he could find.

PM: Wag Larry taking any mediation do you know?
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PW: The last time I saw him he was.
PM: Do you know what it was?

PW: No I don't, he said it was to keep him from
hallucinating. Having bad dreams.

PM: We noted Larry gave a statement to Hollywood Police
indicating it was his recollection of an account of his activities
basically from December and January of 1980, '8] when he says he
came up to Alabama and spent time with you folks and then headed
back, wound up in a hospital, then out of the hospital, spent time
in Jacksonville, met Ottis Toole and that is pretty much where the
story ends, knowing that how much faith would you put in Larry
Waldoe's account of those activities? -

PW: None.
 PM: None as to the a fact or none as to the accuracy?

BPW: The accouracy. | -

PM: You don't doubt that he met Ofttis Tcole and you no deocubt
that he remembers spending a holiday here and you don't doubt that
he wound up in the hospital. But vou gquestion his ability to
remember the dates?

PW: That's right.

PM: Has he shown you in the past to be inaccurate wifh dates?

PW: Yes. ’ |

BM: A lot?

PW: Yes.

PM: 2And what do you attribute that to?

© PW: ' He was not I don't know how you would put it, he was not
as intelligent as most average people are.

PM: Now Larry apparently had some psychiatric problems, do
you feel that that had an influence on his ability to remember
recount things?
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PW: Yes. He had a short attention span.

PM: Do you remember I mentioned to you a lady named Nancy
Durando, D-U~-R-A-N-D-07? :

PW: - Yes.

PM: Do you know who she is?

PW: I know of her, I don't know her personally.

PM: Do you know she had rented a room to Larry?

PW: Yes. He was living with he; when he passed away.

PM: I interviewed Nancy Durando only because she rented the
room to Larry and I was trying to track him down and his
whereabouts I mean, I knew he was deceased, but in interviewing her
she mentioned that there was an occasion where they were all
sitting around watching television and apparently something came on
regarding: the Adam Walsh murder investigation and she said that
Larry made the comment that he had been arrested for the Adam Walsh
murder, hearing that today what is your reaction to that, how do
you explain that?

PW: He would have said something like that to bring attention
to himself and if he had given a statement to the police concerning
anything to do with it he may have considered himself arrested if
he gave a statement or something.

PM: Does the name Sally's Bar ring a bell?

PW: Yes.

FM: And how is that?

PW: I don't remember right now.

PM: Could that be the bar that he did the work in?

PW: Yes.

PM: What was the name of the lady you said that had something
to do with that bar?
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PW: Susie, I don't if she was a waitress or if she ran it or
what.

PM: I was asking you about churches and so forth before, do
you remember if Larry ever mentioned a Church of God located just
off Interstate 10 in Florida?

PW: No.

PM: The address 2130 Adams Street in Hollywood, does that do
anything for you?

PW: No.
PM: Do you know if his mother lived there at one time?
PW: No she never did.

PM: I guess he just stayed in a lot of places where they
would rent him a room is that it? .

PW: Yes.

PM: -And yvou mentiocned a Jody right?

PW: Yes.

PM: And who is that?

PW: She had a little fruit stand on 441 Highway.
PM: 0Ok. But we don't know her last name?

PW: No.

PM: The Nadean Millican, N-I-L-L-I-C~A-N, that is vyour
daughter?

PW: My niece by marriage.
PM: Niece, ok, and she is related to Larry as a sister?

PW: Right.
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PM: Did Nadean ever relay an incident to you where you said
that Larry had gone to the police and confessed about a robbery
that he had not done?

PW: Yes.

PM: Did she tell you how that came about?

PW: He had either read it or heard it on TV about a robbery
and he went down and said he did it. Of course they laughed at him
because he didn't have enough facts to verify that he did do it.
He didn't know enough about the case.

PM: So I mean Larry would sometime make statements to people
that weren't true? ' ;

PW: Absolutely.

_ PM: Did Nadean live with Larry for quite awhile? Or
.associate with Larry for guite awhile? ; :

PW: Yes.

PM: Have you asked Nadean if she knows where Larry was in
July of 18817 '

PW: Yes I have.

pM: And what did she say?

PW: She doesn't know.

PM: In fact have you talked to many people in the family
sbout where he was in July of '81 in hopes that somebody might
rememper?

PW: Yes.

PM: Anybody remember?

PW: No.
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PM: Do you remember, we spoke on the phone and going over my
notes 1 remember you mentioning something about you were
rememberlng that Larry stayed up here for the holidays, December,
January, '82 as opposed to other years and that he stayed at your
home, do you remember that?

PW: Yes.

PM: What made you remember that he was there then, December,
January '827

PW: It was our first Christmas in our new house.

PM: And while he was staying here did he have some sort of an
episode, problem? .

PW: He jumped up in the middle of the night and went to
hollering and screaming and whenever I got in there he had a bed
sheet swinging it around over his head holierlng "I'll get hlm,
1’ 11 get him". '

PM: Do you fecéll he had some medication?

PW: Yes, he said he had forgot to take his medication. That
kept him from doing that.

PM: Do you remember who gave him medication?
PW: He said a doctor in Jacksonville.

PM: You didn't quesﬁion him who the deoctor was or if it was
in a hospital or private doctor?

PW: No.

PM: Just for the record, what was his father's full name?
PW: Carvil -

PM: C-A-R-V-I-L7

PW: Yes, Jackson.

PM: How can you describe Larry's childheood?
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PW: Not a very rosy childhcod at all. DNot the normal.
was abused.

PM: Wasz he physically abused, sexrually abused?
PW: Yes, physically.

PM: Physically by his mother or his father?
PW: Both.

PM: Both, was that ever brought to the attention to
authoritiesg?

FW: Yes 1t was.
PM: Which ones?
PW: Broward County -

PM: HRS, Sheriff's Office or HRS? .

the

PW: There was this lady that was from the Sheriff's Office

that did the investigation.
PM: That would have been quite somet ime ago wasn't 1t?

PW: "Oh ves. This was back in the 60's,

PM: Ok that is about all the gquestions I have, is there
anything vou would want to tell me that you think might be of any

kind of zignificance no matter how small?
PW: Not at this time.
PM: This will conclude the statement.

STATEMENT TERMINATED
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Inv., P. Mundy

THE FOLLOWING IS GOING TO BE A WITNESS STATEMENT OF MR. CLYDE
KENNETH WALDO, WHITE MALE AS GIVEN TO INVESTIGATOR PHILIP J. MUNDY
OF THE BROWARD COUNTY STATE ATTORNEY'S OFFICE AND THIS STATEMENT IS
BEING TRKEN AT MR. WALDO'S RESIDENCE AT ROUTE 3, BOX 51-E, NAUVOO,
ALABAMA 35578. THIS STATEMENT IS BEING TAKEN ON FRIDAY, JUNE 14,
1396 AND IT IS IN CONNECTION WITH THE HOLLYWOOD POLICE DEPARTMENT
CASE NUMBER 81-~56073 AND STATE ATTORNEY 8 OFFICE INVESTIGATION
NUMBER 96-2-262.

THE FOLLOWING NOTATIONS WILL DISTINGUISH SPEAKERS:

PM: PHILIP MUNDY
CW: CLYDE KENNETH WALDO

PM: As an investigator with the State Attorney's Office 1
have the authority to take your statement under cath, so I need vou
to raise your right hand and do you solemnly swear and affirm that
the statement that you are about to give will be the truth, the
whole truth so help you god? :

CW: I do

PM: For the record would you state your full name and date of
birth? :

CW: Clyde Kenneth Waldo, March 24, 1938,

PM: Now Mr. Waldo just for the record as we have talked on
the phone and I talked to you for a couple of hours this morning
and you are aware we are doing an investigation into the murder of
Adam Walsh that occurred back on July, 198! in the City of
Hollywood, Florida correct?

CW: Yes,.

PM: BAnd I have also explained that Larry Leon Waldo is a
relative of yours went to the Hollywood Police in 1983 and made a
statement to the effect that he was with an individual named Ottis
Toole on July 27, 1981 which is Larry Waldo's birthday and that was
basically reason I am here investigating that part of it right?

CW ! Yes,
PM: So you overheard the conversations I have had with your

wife Patricia because she basically has apparently a Ffirmer
recollection of things than vou do? ‘
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CW: Yes. As far as dates and so forth she can remember
better than I can.

PM: And you are pretty much aware of the statement I took
from Patricia and you have heard her account of the dates and
things that she does remember, do you basically agree with the
things that she has told me?

CW: Yes. Prior to this we've discussed it and agreed that
she would do mest of the talking because she does remember the
dates better.

PM: Regarding his birthday on July 27, 1981, that is the main
thing we are really concerned about. He is claiming or did claim:
and he is deceased did claim spent that birthday in Jacksonville,
Florida with Ottis Toole, do you care to make any comment about
that at all?

CW:' It probably could have happened but I would not put too
much confldence in times and dates and things like this and relying
upon Larry's memory.

PM: And it is based on his intellect, his mental condition
and just generally speaking?

CW: That is true. tarry was a little bit slow and could be
taken advantage of real simply and was numercus times.

FM: The other thing I would like to ask you about is Larry
Waldo was arrested in June of 1982 for a DUI and according to the
police records he was driving a 1967 Ford 4-~door blue vehicle, do
you have any comment about that?

CW: This would have been unusual for Larry because I didn't
know of him driving. He did not have a driver's license and
drinking he did drink occcasionally but to excess so it is very
surprising that he was driving a vehicle to me.

PM: You have no idea whose car that could be?

CW: No.

PM: You do know Gary Waldo owned a similar vehicle?
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CW: Right.

PM: .But you have no indepehdent knowledge that Larry could
have had 1t?

CW: No. &and to my knowledge the car that Gary had would have
had an Alabama tag on it. &nd I understand this had a Florida tag.

PM: Do you know where Larry Waldo was perhaps in July of 1982
right after his arrest?

CW: No.

PM: 1Is there anything else you would like to comment upon
that may or may not be of significance?

CWi No.
fVPM: This will céhclude the‘statement;

STATEMENT TERMINATED
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